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1. Ordföranden förklarar mötet öppnat 

 

2. Dagordningen godkänns 

 

3. Ekonomi. Genomgång av den finansiella ställningen.  

Information om att banken nu har godkänt bytet av kassör. Fakturor från Eon och 

torgdagarna har kommit in och avi om medlemsavgifterna är på väg ut. Ekonomin i 

föreningen är fortsatt god 

 

4.  Websideansvarig. 

Cecilia Wohltat tar på sig rollen som websideansvarig. 

 

5. Erbjudande från Insatnet om fiberanslutning: 

Fiberanslutningen via Insatnet är försenad. Enligt sista prognosen kommer det att vara 

klart i augusti.  

Diskussion kring anslutning av fler HD-kanaler. Fråga ska tas upp med Insatnet om 

alla i föreningen behöver tacka JA till detta för att få ett större utbud av HD-kanaler. 

 

6.  Laddning av bilar i garagen 

Styrelsen har beslutat att varje hushåll som vill ladda sin elbil får själv betala 

utgrävning till garaget.  

 

7.  Underhåll torgen. 

I slutet av augusti kommer garagen att målas. Trä och plåt kommer att målas i år och 

tegel nästa år. Ordförande kommer att kolla upp datum för målningen till nästa möte. 

Troligtvis kommer målningen att ske i slutet av augusti. Viktigt att få frivilliga att 

ställa upp och hjälpa till. 

 

8. Inköp för ogräsbekämpning över sommaren. 

Föreningen kommer att köpa in ogräsbekämpningsmedel till de gemensamma ytorna. 

Sprutor för ogräsbekämpningsmedlet kommer dock de enskilda hushållen få köpa in 

själv. 

 

9. Andra punkter 

Inga andra punkter diskuterades 

 



10. Mötet avslutades 
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